

**大新VIP銀行服務Visa Infinite卡享用「Priority Pass」機場貴賓室禮遇  
條款及細則修訂通知**

由2018年8月1日(「生效日期」)起，《大新VIP銀行服務Visa Infinite卡優惠之條款及細則》第VI段「享用Priority Pass機場貴賓室之條款及細則」之第2條將被修訂如下：

2. 客戶須出示有效之Priority Pass會員卡，方可進入機場貴賓室。若主卡客戶持有大新VIP銀行服務戶口，即可於每年度\*內，最多可免費享用Priority Pass 機場貴賓室4次。

若主卡客戶使用Priority Pass機場貴賓室時並沒有持有大新VIP銀行服務戶口或於同一個年度內已免費享用4次Priority Pass機場貴賓室，其後若再次使用Priority Pass機場貴賓室時，本行將向主卡客戶收取每次HK\$210之「到訪服務費」，而該費用將於有關主卡客戶之信用卡賬戶內扣除，到訪紀錄將根據主卡客戶簽署之「到訪紀錄單」計算。

\*每年度為每年1月1日至12月31日。

由2018年8月1日至12月31日，每位主卡客戶最多可免費享用Priority Pass 機場貴賓室4次並須於使用Priority Pass 機場貴賓室時同時為大新VIP銀行服務之客戶。

除上述修訂外，其他有關費用及條款及細則將保持不變。Priority Pass機場貴賓室之使用須受有關之條款及細則約束，詳情請瀏覽Priority Pass網頁[www.prioritypass.com.hk](http://www.prioritypass.com.hk)。

請注意，若閣下不接受上述修訂，本行將無法繼續為閣下服務，請閣下於生效日期前終止有關信用卡服務及付清所有結欠。而有關信用卡內之積分亦將於信用卡服務終止後無效。若閣下於生效日期或之後繼續持有及/或使用閣下的有關信用卡，則上述之修訂對閣下具有約束力。如有查詢，請致電本行客戶服務熱線2828 8178查詢。

本通知的中英文版本如有歧異，概以英文版本為準。

大新銀行有限公司

2018年5月

**Notice of Amendment to Dah Sing VIP Banking Visa Infinite Card  
for the Use of "Priority Pass" Airport Lounges Terms and Conditions**

Effective from 1 August, 2018 ("the Effective Date"), Clause 2 of "Terms and Conditions of Priority Pass Airport Lounges" under the 'Terms and Conditions of "Dah Sing VIP Banking Visa Infinite Card" Offer' will be revised as below:

2. Customer has to present a valid Priority Pass membership card to access the Priority Pass airport lounges. Principal Card Cardholders of Dah Sing VIP Banking Visa Infinite Card are entitled to enjoy a maximum of 4 times of complimentary Priority Pass airport lounges access in a calendar year\* as long as they are Dah Sing VIP Banking customers at the time of visit.

The Bank will levy an access fee of HK\$210 per visit on the relevant customer's credit card account in the event that the Principal Card Cardholder does not hold a Dah Sing VIP Banking Account at the time of visit or has accessed for more than 4 times of the Priority Pass airport lounges within the same calendar year. The visit record is subject to the "Record of Visit" voucher endorsed by the Principal Card Cardholders upon lounge visit.

\* From 1 January to 31 December of each year.

From 1 August to 31 December, 2018, each Principal Card Cardholder is entitled to enjoy a maximum of 4 times of complimentary Priority Pass airport lounges access as long as he/she is a Dah Sing VIP Banking customer at the time of visit.

Save as the aforesaid, other related service charges and terms and conditions shall remain unchanged and effective. Usage of Priority Pass airport lounges is subject to relevant terms and conditions. For details, please visit Priority Pass Website [www.prioritypass.com/en](http://www.prioritypass.com/en).

Please note that if you do not accept the above amendment, the Bank shall not be able to continue providing services to you. Please terminate the related credit card(s) services and settle all outstanding balances before the Effective Date. The relevant credit card bonus points will also be invalid upon termination of the credit card services. The above amendment shall be binding on you if you continue to retain and/or use your related credit card(s) on or after the Effective Date. Should you have any enquiries, please feel free to contact our Customer Service Hotline at 2828 8178.

If there is any discrepancy between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

Dah Sing Bank, Limited  
May 2018